

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announces that he has invited a Moroccan Delegation headed by His Excellency, Mr. Salah M'Zily, Minister of Agriculture and of Agrarian Reform of Morocco, to visit Canada from February 11 to 19. The purpose of this visit is to allow the Canadian and Moroccan authorities to consult together on aid programmes and commercial projects of mutual interest.

The Moroccan Delegation will stay in Ottawa from February 11 to 14 after which it will leave for visits to Winnipeg, Edmonton, Montreal and Quebec City. During these visits, the Moroccan Delegation will be able to meet its counterparts from different provinces and inspect industries of a specific interest for Morocco.

\* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, annonce qu'il a invité une délégation marocaine dirigée par Son Excellence, M. Salah M'Zily, Ministre de l'Agriculture et de la réforme agraire du Maroc, à séjourner au Canada du 11 au 19 février. Cette visite est destinée à permettre aux autorités canadiennes et marocaines de se consulter sur des programmes de coopération et des projets commerciaux d'intérêt mutuel.

La délégation marocaine séjournera à Ottawa du 11 au 14 février, après quoi elle partira pour des visites à Winnipeg, Edmonton, Montréal et Québec. Au cours de ses visites, les délégués marocains pourront rencontrer leurs homologues des diverses provinces et visiter des industries qui revêtent un intérêt particulier pour le Maroc.